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Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
Pragnê zwróciæ uwagê Pani Minister na inicjatywy oraz dzia³ania Akademii Humanistyczno-Eko-

nomicznej w £odzi w zakresie promowania w polskim systemie edukacyjnym europejskich i krajowych
ram kwalifikacji.

W dniu 22 marca 2011 r. uczelnia powo³a³a Centrum Naukowe do spraw KRK, a z mojej inicjatywy
przy centrum powsta³a tak¿e rada spo³eczna z³o¿ona z osób, którym le¿y na sercu przysz³oœæ m³odych
pokoleñ. W ramach dzia³alnoœci centrum przez ostatnie trzy miesi¹ce akademia zorganizowa³a w ca³ej
Polsce cykl bezp³atnych konferencji szkoleniowych pt. „Reforma oœwiaty w œwietle za³o¿eñ Europej-
skich i Krajowych Ram Kwalifikacji”. Wyk³ady i warsztaty odby³y siê w kilkudziesiêciu miastach w ca³ej
Polsce, m.in. w Rzeszowie (konferencja o charakterze wojewódzkim), Bydgoszczy, Wodzis³awiu Œl¹skim,
Lublinie, Koszalinie, Piotrkowie Trybunalskim, Radomsku, i Be³chatowie, gdzie spotyka³y siê z popar-
ciem lokalnych w³adz, kuratoriów oœwiaty, dyrektorów wydzia³ów edukacji, a tak¿e z du¿ym zaintere-
sowaniem dyrektorów szkó³, pedagogów i nauczycieli. W sumie w konferencjach wziê³o udzia³ ponad
szeœæset osób. Osobiœcie uczestniczy³em w konferencji w £odzi (30 maja br.), podczas której prelegenci
z Instytutu Badañ Edukacyjnych oraz z AHE bardzo rzeczowo i merytoryczne przedstawili za³o¿enia
KRK i perspektywy wdro¿enia ich do polskiego systemu edukacji.

W moim odczuciu akademia podjê³a siê niezwykle trudnego, ale wa¿nego tematu: tematu walki
o przysz³oœæ m³odych ludzi, o ich miejsce w Polsce, Europie i na œwiecie. Maj¹c na uwadze inicjatywy
AHE oraz jej ogromny potencja³ organizacyjny i naukowy, chcia³bym rekomendowaæ uczelniê jako par-
tnera Ministerstwa Edukacji Narodowej w realizacji reformy kszta³cenia podyktowanej wytycznymi Par-
lamentu Europejskiego. Dziêki pracom podjêtym w MEN polski system oœwiaty stoi przed szans¹
wielkich i korzystnych zmian. Jednak¿e w celu praktycznego przeprowadzenia reformy potrzebny jest
jeszcze drugi etap zmian polegaj¹cy na uzupe³nieniu kompetencji metodycznych œrodowiska oœwiato-
wego.

W zwi¹zku z powy¿szym kierujê do Pani Minister pytanie o mo¿liwoœæ wykorzystania potencja³u Aka-
demii Humanistyczno-Ekonomicznej w £odzi przez MEN w zakresie wprowadzania krajowych ram kwa-
lifikacji w polskim systemie edukacji. Jestem przekonany, ¿e buduj¹c wspó³pracê na rzecz wdra¿ania
reformy oœwiaty i korzystaj¹c ze wsparcia, jakie oferuje Akademia Humanistyczno-Ekonomiczna w £o-
dzi, wspólnie mo¿emy sprostaæ wszystkim zadaniom, które stoj¹ przed polsk¹ edukacj¹.

Z wyrazami szacunku
Maciej Grubski




